
اخبارخبر كوتاه
پاسخ به سئوال مهم هفته پنجم لیگ برتر

آلومینیوم بالای جدول چه می کند؟

سهراب در آینده حرف های زیادی برای گفتن دارد 

میداوودی: باید از فرهاد مجیدی و تیمش حمایت كرد

سیگنال های تازه از طرف مهاجم ماریتیمو

علیپور خرید بزرگ پرسپولیس در نیم فصل؟

بررسی عملکرد آلومینیوم و مقایسه این تیم با 
سایر تیم های مدعی لیگ برتر نشان می دهد که 

آنها بی دلیل و از روی اتفاق صدرنشین نشده اند.
رده  جدول  صدر  در  اراک  آلومینیوم  حضور 
از  پنجم،  هفته  پایان  در  هم  آن  برتر  لیگ  بندی 
سورپرایزهای لیگ بیست و یکم است اما با بررسی 
عملکرد شاگردان خطیبی و مقایسه آن با سایر تیم 
های مدعی قهرمانی، متوجه می شویم که اراکی ها 
اتفاقی به این رتبه از جدول رده بندی نرسیده اند.

شاگردان خطیبی فصل را با تساوی بدون گل 
برابر پدیده و در مشهد آغاز کردند. در دیداری که 
توپ  مالکیت  درصد  و 63  با 12 شوت  آلومینیوم 
میزبان  تیم  بر  کاملا  بدل شده  و  رد  پاس  و 665 
برتری داشت، اما در راه رسیدن به گل ناکام بود. اما 
هفته دوم با یک پیروزی پر گل و غیرمنتظره همراه 
بود. اراکی ها در خانه با 3 گل از سد قهرمان جام 
حذفی سال قبل گذشتند. فولادی ها در استادیوم 
امام خمینی )ره( اراک حرفی برای گفتن نداشتند.
بر قهرمان لیگ گذشته و مدافع عنوان  غلبه 
در  آلومینیوم  بود.  خطیبی  تیم  کار  اوج  قهرمانی، 
دیداری که کاملا از پرسپولیس برتر بود، این تیم 
هفته  دو  در  ها  اراکی  داد.  گل شکست  یک  با  را 
گذشته نیز یک تساوی برابر مس رفسنجان و یک 
پیروزی مقابل نفت مسجدسلیمان به دست آورده 
نسبت  بهتر  تفاضل گل  و  امتیاز  با 11  و حالا  اند 

به استقلال، در صدر جدول رده بندی قرار دارند.
یکی از نکات مثبت تیم آلومینیوم، خط دفاعی 
بسیار منظم و کم اشتباه این تیم است. اراکی ها 
تاکنون فقط یک بار و در همین دیدار هفته پنجم 
برابر مسجدسلیمان دروازه خود را باز شده دیدند 
شیت  کلین  ثبت  به  موفق  گذشته  بازی   4 در  و 
شده اند. نکته مهم این کلین شیت ها، عدم اجازه 
به مهاجمین حریفان برای خلق موقعیت است که 
مدافعین و خط هافبک آلومینیوم آن را به خوبی 

انجام داده است.
در مجموع 5 بازی گذشته، XG یا همان امید 

به گل حریفان آلومینیوم 0.23 بوده که عدد فوق 
این  تدافعی  هافبک  و  دفاعی  برای خط  ای  العاده 
 XG تیم محسوب می شود. هر چقدر که میزان 
یا امید به گل تیمی پایین تر باشد، نشان دهنده 
این است که خط دفاعی تیم مقابل عملکرد خوبی 

داشته و اجازه خلق موقعیت را نداده است.
در حالیکه میانگین امید به گل های حریفان 
آلومینیوم در 5 دیدار گذشته عدد 0.23 را نشان 
می دهد، با مقایسه این آیتم با مدعیان قهرمانی، 
نشان می دهد که اراکی ها چه رکورد بسیار خوبی 
که  استقلال  مثال  طور  به  اند.  گذاشته  جا  به  را 
اکنون در رتبه دوم جدول رده بندی قرار دارد، به 
طور میانگین در 5 هفته نخست لیگ برتر، XG یا 
امید به گل حریفانش 0.58 را نشان می دهد. یعنی 
از  بیشتر  برابر  نیم  و   2 بازی  هر  در  ها  استقلالی 
آلومینیوم به حریفان اجازه موقعیت سازی و داشتن 

شانس گلزنی را داده اند.
سپاهان تنها تیم لیگ است که در این زمینه 
نزدیک به آلومینیوم است ولی این تیم نیز دقیقا 2 
برابر بیشتر از تیم خطیبی به حریفان شانس گلزنی 

داده است. میانگین امید به گلزنی حریفان سپاهان 
در این 5 هفته به طور میانگین 0.48 بوده است. 
پرسپولیس آمار بسیار بدی را در این زمینه به ثبت 
قهرمانی در  عنوان  XG حریفان مدعی  و  رسانده 
هر بازی 0.81 بوده است و این عدد برای حریفان 

گل گهر نیز رقم 0.83 است.
سمت  به  شده  زده  ضربات  تعداد  زمینه  در 
دروازه حریفان نیز آلومینیوم آمار جالبی دارد. در 
5 هفته ای که از لیگ برتر گذشته  با وجود اینکه 
اراکی ها برابر هر دو قهرمان فصل گذشته لیگ و 
تیم  این  اما  اند،  رفته  میدان  به  ایران  جام حذفی 
تاکنون 53 بار به سمت دروازه حریفان شوت زده 
پرسپولیس  تیم  های  شوت  تعداد  با  آمار  این  که 
میزان  این  از  است.  برابر  قهرمانی  عنوان  مدافع 
تنها  بوده که  شوت، 22 مورد آن درون چارچوب 
گل گهر با 25 شوت درون چارچوب، آمار بهتری 
نسبت به اراکی ها دارد. استقلال 21، پرسپولیس 
20 و سپاهان 19 شوت در چارچوب در 5 هفته 

گذشته داشته اند.
به طور کلی مرور عملکرد آلومینیوم و مقایسه 

آن با سایر تیم های مدعی، نشان می دهد که این 
تیم در این هفته ها عملکرد بسیار خوبی را از خود 
اتفاقی  تیم  این  صدرنشینی  و  گذاشته  نمایش  به 
این  از  گذشته  فصل  که  خطیبی  رسول  نیست. 
مجدد  بازگشت  در  شد،  تراکتور  راهی  و  جدا  تیم 
به اراک تیم خوبی ساخته که به ادعای بسیاری از 
کارشناسان می تواند یقه بزرگان و مدعیان قهرمانی 

را بگیرد.
را  لیگ  امسال  قبل،  فصل  برخلاف  خطیبی 
بسیار خوب آغاز کرده است. در لیگ بیستم تیم او 
دو هفته ابتدایی را با شکست آغاز کرد. دیدار هفته 
اول آنها بدون در اختیار داشتن خریدهای جدید و 
و در هفته  باختند  نساجی  به  پرشمار  غیبت های 
دوم نیز در فاصله یک روز تا بازی با سپاهان موفق 
به دریافت کارت بازیکنان تازه وارد خود شدند که 
در اصفهان با یک گل بازی را به شاگردان نویدکیا 
برابر  بار  تنها یک  ادامه  واگذار کردند. خطیبی در 
استقلال تن به شکست داد و با وجود نتایج خوبی 
که کسب کرده بود، ترجیح داد تا راهی تبریز شود.
خطیبی در تراکتور نیز تیم خوبی ساخته بود و 
6 بازی لیگ قهرمانان را بدون شکست و با 5 کلین 
شیت به پایان رساند. بجز تساوی 3 – 3 در دیدار 
اول برابر پاختاکور، تیم او در ادامه رقابت ها دروازه 
اش را بسته نگه داشت و حتی راهی مرحله بعد نیز 
او توانسته است این عملکرد خوب در  شد و حالا 
خط دفاعی را با خود به آلومینیوم بیاورد و اکنون 
تیمش را به صدر جدول برساند. در زمینه مباحث 
مالی نیز می توان آلومینیوم را بین رده های هشتم 
تا دهم لیگ برتر از لحاظ بودجه برای ساختن تیم 
امسال قرار داد البته از نظر پشتوانه مالی، کارخانه 
آلومینیوم و هیئت مدیره باشگاه حمایت خوبی از 
این تیم کرده است و در نظم پرداختی ها وضعیت 
مسئله  این  و  دارد  قرار  در شرایط خوبی  تیم  این 
زمین  در  خوبی  روحیه  با  بازیکنان  تا  شده  باعث 
نماینده  صدرنشینی  آن،  نتیجه  که  شوند  ظاهر 

استان مرکزی تا پایان هفته پنجم بوده است.

از  تمجید  با  خوزستان  استقلال  مربی 
عملکرد فرهاد مجیدی در استقلال تهران، از همه 
پیشکسوتان و هواداران خواست تا این تیم را مورد 

حمایت قرار دهند.
و  تهران  استقلال  ستاره  میداوودی  میلاد 
استقلال اهواز بعد از ورود به جرگه مربیان در این 
فصل از رقابت های لیگ دسته اول فوتبال ایران در 
نقش دستیار سهراب بختیاری زاده به عنوان مربی 
در تیم استقلال خوزستان مشغول به فعالیت است؛ 
او درباره روند رو به جلو تیمش و کسب 2 پیروزی 
الان خیلی خوب  شرایط  گفت: خداراشکر  متوالی 
دلیل  به  متاسفانه  فصل  ابتدای  در  اما  است  شده 
زیادی  تمرینات  بود،  شده  جمع  دیر  تیم  این که 
نداشتیم و خیلی زود تیم جمع شد و به مسابقات 
رفتیم و به همین الان فرصتی برای اردو و تمرین 

پیش فصل نداشتیم.
وی افزود: مطمئنا در چنین شرایطی بچه های 
آماده  و  بودند  آورده  کم  آمادگی  نظر  از  هم  تیم 
نبودند اما خداراشکر هر چه جلوتر رفتیم بهتر شد 
و الان هم توانستیم 3 امتیازها را بگیریم و شرایط 
ماشین سازی  با  هم  فردا  است؛  شده  بهتر  خیلی 
را هم  بازی  امتیاز آن  بتوانیم 3  امیدوارم  و  داریم 

کسب کنیم و شرایط مان در جدول بهتر شود.
گذشته  هفته   0-3 برتری  درباره  میداوودی 
بود،  خوبی  خیلی  برد  گفت:  خوزستان  استقلال 
بازی می کردیم هر چند که  زمین خودمان  در  ما 
واقعا شاهین بوشهر هر که در جدول می بیند فکر 
آینده  در  مطمئنا  اما  است  ضعیفی  تیم  می کند 
تیم  واقعا  چون  شد  خواهد  بهتر  خیلی  شرایطش 
زیادی  موقعیت های  هم  بازی  آن  در  و  بود  خوبی 
داشتند و می توانستند به گل هم برسند اما ما در 
زمین خودمان بودیم و توانستیم 3 امتیاز را بگیریم. 
هر چند که ما هم موقعیت های پرشماری داشتیم و 

شرایط مان نسبت به حریف بهتر بود.

با  همکاری  درباره  خوزستان  استقلال  مربی 
هم  پارسال  من  داد:  پاسخ  زاده  بختیاری  سهراب 
به  هر حال  به  و  کردم  کار  زاده  بختیاری  آقای  با 
عنوان کسی که اسطوره فوتبال ما هستند و در جام 
که  است  هم  سال  چندین  و  کردند  بازی  جهانی 
مربیگری می کنند، شرایط خوب است؛ بچه ها هم 
از نظر فنی و هم از نظر اخلاقی فکر می کنم بهتر 
می توانند تایید کنند اما مطمئنا در سال های آینده 
بیشتری  حرف های  می تواند  زاده  بختیاری  آقای 
بزند و در تیم های بهتری حضور پیدا کند و شرایط 

خیلی بهتری را هم در مربیگری اش داشته باشد.
فشردگی  به  واکنش  در  میداوودی  میلاد 
آن گفت:  بالای  و حساسیت  لیگ یک  رقابت های 
با آقای بختیاری  هم پارسال و هم امسال که من 
زاده بودیم، چه در خوشه طلایی و چه در استقلال 
و  هستند  هم  به  نزدیک  تیم ها  خیلی  خوزستان، 
شما اصلا نمی توانید بگویید که کدام تیم می تواند 
به لیگ برتر صعود کند. فجرسپاسی فصل گذشته 
شرایط خیلی خوبی در جدول نداشت اما توانست 

لیگ  به  و  ببرند  را  پایانی  هفته های  شایستگی  با 
شاید  واقعا  که  هوادار  تیم  مثل  کنند.  صعود  برتر 
کمتر کسی فکر می کرد این تیم به لیگ برتر بیاید 
اما شرایط خیلی خوبی پیدا کردند و به لیگ برتر 

آمدند.
یک  لیگ  در  یکسال  خودم  من  افزود:  وی 
سال  آن  داشتم،  حضور  مسجدسلیمان  نفت  با 
امید  که همگی  بود  به طوری  تیم ها  واقعا شرایط 
مثل  هم  خوب  خیلی  تیم  چند  داشتند،  صعود 
امسال  بودند؛  نساجی و مس کرمان  بادران،  نفت، 
از  که  است  این گونه  شرایط  یک  لیگ  واقعا  هم 
هفته های اول تا پایانی شرایط فشرده است، چون 
اختلاف تیم ها نزدیک به هم است و شرایط تیم ها 
کادرفنی،  همگی  دارد.  شباهت  یکدیگر  به  هم 
کادرمدیریت و بازیکنان در تلاش هستیم تا انشالله 
در آخر فصل بتوانیم جزو تیم های صعودکننده به 

لیگ برتر باشیم.
مشکلات  و  زمین  کیفیت  درباره  میداوودی 
در  متاسفانه  گفت:  یک  لیگ  در  زیرساختی 

خوزستان که اگر زمین ها خراب هستند و شرایط 
ورزشگاه  ویژه  به  ندارند،  کردن  بازی  برای  خوبی 
استقلال  برای  هم  و  ما  برای  هم  اصلا  که  تختی 
چون  است،  سخت  آنجا  در  بازی  شرایط  ملاثانی 

وضعیت خوب و فرم ایده آلی برای بازی ندارد.
زمین  نیست، چون  داد: چاره ای هم  ادامه  او 
بهتری وجود ندارد و زمین غدیر هم خراب شده و 
زمین فولاد هم که برای خود این تیم است چون 
در لیگ برتر استفاده می کند و نمی تواند در اختیار 
درباره  مسئولان  امیدوارم  دهد.  قرار  تیم ها  دیگر 
زمین  شرایط  چون  کنند  فکری  تختی  ورزشگاه 
اصلا خوب نیست، سال های گذشته که ما در آنجا 
بازی می کردم زمین خیلی خوب بود اما الان اصلا 

شرایط خوبی ندارد.
استقلال  وضعیت  درباره  میداوودی  میلاد 
موفقیت  آرزوی  مجیدی  آقای  برای  گفت:  تهران 
دارم، چون در این مدت تحت فشار بودند و خیلی ها 
نتیجه  و  باشد  تیم  آن  در  فرهاد  نداشتند  دوست 
بگیرد، اما امسال او تیم را خودش بسته و یارگیری 
کرده هر چند که برخی نقاط تیم هم هنوز جای 
تقویت دارد؛ البته که تیم تا الان خیلی خوب نتیجه 
گرفته و خیلی خوب هم بازی می کند، شما ببینید 
نسبت به سال گذشته که تیم خوب بازی نمی کرد 
حالا اگر نتیجه می گرفت یا خیر اما امسال از ابتدای 
فصل شرایط خوب است و تیم خوب بازی می کند و 
امیدوارم آخر فصل شرایط طوری باشد که هواداران 
خوشحال باشند و بعد از چندین سال که اتفاقات 
خیلی بدی افتاده بود، امسال انشالله شرایط خوبی 

باشد و با قهرمانی استقلال همراه باشد.
و  پیشکسوتان  از  درخواست  با  میداوودی 
هواداران استقلال گفت: از آن ها می خواهم از تیم 
به  نسبت  شرایطش  تیم  که  حالا  کنند،  حمایت 
بتواند  بهتر شده،  فصول گذشته شرایط آن خیلی 
روز به روز پیشرفت داشته باشد و به موفقیت برسد.

علی علیپور می گوید که در روزهای گذشته مصاحبه های خیالی 
از او منتشر شده است.

علی علیپور روز گذشته و در خلال بازی تیمهای پرسپولیس و 
مس رفسنجان به صورت اسکایپی در برنامه فوتبال برتر حضور پیدا 
فوتبال  وضعیت  همچنین  و  پرسپولیس  سابقش  تیم  درباره  تا  کرد 

ایران و تیم ملی اظهار نظر کند.
از  بخشی  در  پرداخت،  اسکوچیچ  دراگان  از  تمجید  به  که  او 
مصاحبه اش برای پرسپولیس نیز آرزوی موفقیت کرد و این صحبتها 
در حالی اتفاق افتاد که در روزهای گذشته صحبت هایی به نقل از او 
به  را  پرسپولیس  و منفی هواداران  تند  واکنش  بود که  منتشر شده 
دنبال داشت؛ او در این مصاحبه گفته بود که علاقه به بازگشت به این 

تیم سرخپوش ندارد.
علاوه بر این در این مصاحبه او خود را شایسته بازی در تیم ملی 
دانسته و گفته بود که نمی داند چرا به تیم ملی دعوت نمی شود. حالا 
علیپور در گفتگو با خبرنگار ما این مصاحبه را ساخته ذهن این رسانه 

دانسته و به سوالات پاسخ داده است.
نداده  انجام  ای  مصاحبه  تلویزیون  در  شد  می  مدتی   *
برتر  فوتبال  برنامه  در  پرسپولیس  بازی  نیمه  دو  بین  و  بودی 

حضور پیدا کردی؟
- من اینجا درپرتغال هستم و نمی توانم به برخی شایعات پاسخ 
بدهم اما شایعه سازان و کسانی که از قول من مصاحبه خیالی منتشر 
می کنند بدانند به تک تک روزهایی که پیراهن پرسپولیس را پوشیدم 
را در  انگیز  و غرور  افتخار می کنم 6 سال خاطره  افتخار می کنم. 
را  معرفتش  با  هواداران  و  تیم  این  عاشقانه  و  کردم  تیم سپری  این 

دوست دارم.
* منظورت مصاحبه ای بود که از قول تو منتشر شد مبنی 

بر اینکه به پرسپولیس برنمی گردی؟
- من فقط می توانم برای برخی افراد تأسف بخورم. واقعا نمی 
دانم چرا این مصاحبه های خیالی منتشر یا شایعاتی علیه من ساخته 

می شود. من با پرسپولیس در فوتبال ایران شناخته شدم و همواره 
خودم را مدیون این تیم می دانم. این تیم بازیکنان و کادرفنی خوبی 
دارد. افتخار می کنم بازیکن این تیم بوده ام و بهترین ها را برای تیم 
محبوبم آرزو می کنم. من خاطرات غرورانگیزی با پرسپولیس دارم و 

با این تیم در فوتبال ایران مطرح و قهرمان شدم.
* پس خودت دوست داری به پرسپولیس برگردی؟

- من درحال حاضر بازیکن ماریتیمو هستم اما بازی برای تیم 
پرسپولیس افتخاری است که دوست دارم باز هم نصیب من شود. در 
باید بگویم حتما و حتما یک روزی در سال  جواب سئوال شما هم 
های آینده اگر من را بخواهند با افتخار به پرسپولیس برمی گردم و 

درخدمت این تیم و هوادارانش خواهم بود.
* از شرایط خودت و تیم ماریتیمو در لیگ پرتغال بگو؟

رقابت  امسال  اما  است  گذشته  لیگ  مسابقات  از  هفته   11  -
فشرده ای را شاهد هستیم و تیم ما هم از این قاعده مستثنی نیست. 
متأسفانه ماریتیمو به رغم بازی های خوبی که ارائه داده کمی دچار 

بدشانسی شده است.
برنامه جدید  افکار و  با  سرمربی تیم عوض شده و مربی جدید 
از  بهتر  هم  ماریتیمو  شرایط  انشالله  و  گرفته  برعهده  را  تیم  هدایت 

قبل خواهد شد.
فصل  برخلاف  امسال  بگویم  باید  هم  خودم  شرایط  درمورد 
اول تمرینات پیش فصل حضور داشتم و تمرینات  از همان  گذشته 

مناسبی را پشت سرگذاشته و شرایط خوبی دارم.
در  بتوانم  امیدوارم  و  زدم  حذفی  جام  و  لیگ  در  هم  گل   4

دیدارهای آینده باز هم در لیگ پرتغال درخشش داشته باشم.
*بازی های پرسپولیس را دنبال می کنی؟

باشد  نداشته  ما  و مسابقات  تمرینات  با  تداخلی  تا جایی که   -
حتما تماشا می کنم مثل همین بازی با مس رفسنجان که پرسپولیس 
با بدشانسی مساوی کرد. دوست داشتم برنده شود اما به هر حال بازی 
و  کادرفنی خوب  با  انشالله  بود.  و دشوار  رفسنجان سخت  زمین  در 

بازیکنان جنگنده ای که پرسپولیس دارد با حمایت هواداران این تیم 
به زودی صدر جدول را ازآن خود خواهد کرد. این پرسپولیس فقط 

انرژی مثبت و حمایت می خواهد.
* بازی های تیم ملی را چطور، نگاه می کنی؟

برای  انتخاب  بهترین  کرد  ثابت  و  داد  نشان  اسکوچیچ  آقای   -
سرمربیگری تیم ملی بوده و عملکردش حیرت انگیز بوده است.

12 برد و یک مساوی در 13 بازی فوق العاده است و جای حرف 
و حدیثی باقی نمی گذارد.

من فکر می کنم تیم ملی ایران با پیروزی در دیدار بعدی اش 
برابر عراق انشالله سه هفته زودتر به جام جهانی صعود خواهد کرد.

* با مربیان تیم ملی درتماس و ارتباط هستی؟
- من باید با عملکرد خوب خودم توجه مربیان تیم ملی را جلب 
کنم. سال آینده جام جهانی قطر برگزار می شود و برهمین اساس با 
انگیزه ای فراوان تمرین می کنم تا روز به روز بهتر از دیروز شده و 
انشالله به تیم ملی دعوت شوم. آقای اسکوچیچ و کادرفنی فعلی تیم 
ملی نشان داده که به اسم ها توجهی نداشته و دنبال دعوت بهترین 

هاست.

بازگشت بوژیدار به نیمکت پرسپولیس
مس  و  نساجی  مقابل  در  بازی  دو  از  پس 
برابر  هفته  این  دیدار  در  لک  حامد  رفسنجان، 

صنعت نفت دروازه بان سرخپوشان خواهد بود.
یحیی گل محمدی پس از ناکامی حامد لک 
در بسته نگه داشتن دروازه تیمش در سه هفته 
ابتدایی تصمیم به استفاده از بوژیدار رادوشویچ 
گرفت که او در بازی با نساجی و مس رفسنجان 
دروازه  ترکیب  دوباره  یحیی  تا  خورد  گل  یک 

تیمش را تغییر بدهد.
آبادان  نفت  صنعت  با  بازی  در  است  قرار 
و  استفاده کند  از حامد لک  یحیی گل محمدی 
در صورت عملکرد قابل قبول او، وی برای بازی با 
نفت مسجدسلیمان و سپس چهار بازی حساس 

از جمله دربی هم در درون دروازه خواهد بود.
یک  پرسپولیس  دارد  احتمال  همچنین 
دروازه بان  به خرید  را  آزاد خود  بازیکن  سهمیه 

داخلی اختصاص بدهد.

ژستد، 135 دقیقه بدون گل برای استقلال 
مهاجم بلندقامت استقلال برای دومین بازی 
در  اما  گرفت  قرار  تیمش  ترکیب  در  متوالی 
گلزنی ناکام بود و نتوانست گره از کار تیمش در 

خط حمله باز کند.
فرهاد  که  بود  ورزشگاهی  شیراز،  حافظیه 
تا در هفته چهارم لیگ  مجیدی تصمیم گرفت 
برتر از خرید جدید خود در خط حمله رونمایی 
به  را در مقابل فجرسپاسی  کند و رودی ژستد 
میدان فرستاد و امیدوار به درخشش مهاجم اهل 

بنین در اولین بازی با پیراهن استقلال بود.
دوئل  برگزاری  زمین  ناهموار  شرایط  اما 
استقلال-فجرسپاسی باعث شد تا ژستد فرصت 
با  مسئله  این  و  نکند  پیدا  گلزنی  برای  چندانی 
دقیقه  در  او  همراه شد،  مجیدی  فوری  واکنش 
61 مهاجم جدید آبی پوشان را از ترکیب تیمش 
خارج کرد تا او نیز برای گلزنی امیدوار به بازی 

بعدی شود.
رویارویی با نساجی بعد از تعطیلات فیفادی 
بهترین  با همبازیان،  بیشتر  و فرصت هماهنگی 
زمان برای گلزنی مهاجم جدید استقلال بود؛ اما 
ژستد از چند فرصت به دست آمده برای گلزنی 
نتوانست حداکثر استفاده را ببرد و شوت های او 
خطرناک ترین  نداشت.  حقیقی  دروازه  به  راهی 
شوت این بازیکن هم در نیمه دوم با اختلاف کم 
از کنار دروازه نساجی به بیرون رفت تا هواداران 
مهاجم  گلزنی  حسرت  در  همچنان  استقلال 

جدید خود باشند.
رودی ژستد با نظر فرهاد مجیدی در دقیقه 
شد  خارج  نساجی  مقابل  تیمش  ترکیب  از   74
به 135  استقلال  برای  بازی اش  دقایق  تا شمار 
در  بتواند  تا  است  امیدوار  حالا  او  برسد؛  دقیقه 
سرمربی  اعتماد  مزد  سیرجان،  گل گهر  مقابل 
با گلزنی اش، هواداران آبی پوش  خود را بدهد و 
مقابل  بازی  دو  در  که  اتفاقی  کند،  شادمان  را 

فجرسپاسی و نساجی رخ نداد.

جلسه ای فوری برای بررسی موضوع داریم؛
سازمان لیگ:نسبت به ملی پوشان زنان 

واکنش قهری نداریم!
زنان  فوتبال  برتر  لیگ  برگزاری  مسئول 
در  بازیکن   21 حضور  عدم  حواشی  به  نسبت 

اردوی تیم ملی واکنش نشان داد.
ملی  تیم  آماده سازی  اردوی  جدید  دور 
رقابت های  در  حضور  برای  ایران  زنان  فوتبال 
از  شرایطی  در  هند   2022 آسیا  ملت های  جام 
روز گذشته آغاز شده که 3 تیم حاضر به دادن 
ملی پوشان خود به تیم ملی نشدند و این مسئله 
از  بازیکن دعوت شده  از میان 30  تا  باعث شد 
ملی  اردوی  در  بازیکن   21 ایراندوست،  سوی 

حاضر نشوند!
سیرجان  شهرداری  بم،  خاتون  باشگاه های 
و سپاهان اصفهان، سه باشگاهی بودند که اجازه 
خروج ملی پوشان خود را از اردوی باشگاهی به 
اردوی ملی ندادند و این تصمیم آن ها باعث شد 
تغییر  انتخابی  اردوی  به  آماده سازی  اردوی  تا 
ماهیت پیدا کند و مریم ایراندوست از بازیکنان 
جدید و جوانی برای حضور در اردوی تیم ملی 

دعوت کند.
فدراسیون  می رفت  انتظار  حالی که  در 
فوتبال به قید فوریت به این مسئله ورود کند و 
با توجه به محرومیت بازیکنان در موارد مشابه، 
گلاره  حالا  می شد  پیش بینی  فرضیه ای  چنین 
برتر  لیگ  رقابت های  برگزاری  مسئول  ناظمی 
فوتبال زنان واکنش متفاوتی داشته و از برگزاری 
به  رفع مشکل  برای  باشگاه های  با  فوری  جلسه 

وجود آمده صحبت کرده است.
انجام  ایسنا  با  که  گفتگویی  در  ناظمی 
گفت: جلسه ای  آمده  پیش  مشکل  درباره  داده، 
و مشکلی  این مسائل  تا همه  داده شده  ترتیب 
که برای این اردو پیش آمده حل شود؛ تیم ملی 
و باشگاه ها هر دو یک مسیر را می روند، باشگاه 
ها جزو بدنه فوتبال هستند و هدفشان در نهایت 
از این باشگاه ها برای  ملی است و تیم ملی هم 
هدفش استفاده می کند. در واقع این دو چرخ 
دنده هایی هستند که اگر با هم کار کنند به هدف 

مشترکمان می رسیم.
با  زنان  فوتبال  برتر  لیگ  برگزاری  مسئول 
اشاره به مشکلات باشگاه ها گفت: این سه باشگاه 
آینده  روزهای  طی  که  مهمی  مسابقات  بخاطر 
پیش رو دارند، دل نگرانی هایی داشتند. از طرف 
دیگر تیم ملی هم مسابقات مهمی پیش رو دارد؛ 
امیدوارم همه این مسائل در آن جلسه حل شود 

و تعامل بیشتری داشته باشیم.
گلاره ناظمی در واکنش به این که آیا احتمال 
محرومیتی هم در این بین وجود دارد، پاسخ داده 
است: این تعامل تا الان وجود داشته، چون ما همه 
در یک کشتی و مسیر هستیم و هدف مشترکی 
ندیده ایم کسی  به حال  تا  زنان  بخش  در  داریم؛ 
بخواهد مشکلی به وجود بیاورد. اگر کسی بخواهد 
مشکلی پیش بیاورد و نظم مسابقات و اردوهای ملی 
را بهم بزند آن یک داستان دیگر است اما باشگاه ها 
حساسیت  بخاطر  فقط  و  ندارند  هدفی  چنین 
مسابقات این هفته نامه نگاری  کرده اند که نیازمند 

نگاه قهری باشد.

تولد 58 سالگی امیر قلعه نویی در 
AFC صفحه

صفحه ای اف سی در بخش ایرانی خود به 
و  استقلال  اسبق  سرمربی  نویی  قلعه  امیر  تولد 

حال حاضر گل گهر سیرجان پرداخت.
ملی  تیم  سابق  بازیکن  نویی  قلعه  امیر 
تجربه  خود  مربیگری  دوران  در  که  استقلال  و 
تهران،  برق  تیم های  نیمکت  روی  حضور 
ملوان، ذوب آهن و  تراکتور، سپاهان،  استقلال، 
سالروز 58  دارد،  کارنامه  در  را  گهر  گل  اکنون 

سالگی خود را جشن گرفته است.
 AFC اتفاقی که مورد توجه صفحه ایرانی
نیز قرار گرفت و با طرحی از این مربی باسابقه 

تولدش را به وی تبریک گفت.
نیمکت  روی  نشستن  سابقه  که  قلعه نویی 
تیم ملی ایران را نیز در کارنامه دارد، در این فصل 
امیدوار است با گل گهر سیرجان اتفاق شیرینی 
اینکه در فصل گذشته در  از  بزند و بعد  را رقم 
یکقدمی کسب سهمیه ماند، اینبار بتواند شرایط 
را برای موفقیت آبی پوشان سیرجانی شکل دهد. 
انگیز  هیجان  جدالی  در  تیمش  با  هفته  این  او 
با  جذاب  تقابلی  گیرد.  قرار  استقلال  برابر  باید 
دید  باید  که  مجیدی  فرهاد  البته  و  سابق  تیم 
این مربی 58 ساله به چه نتیجه ای در آن خواهد 

رسید.

نورمحمدی: 
هواداران ما هم انسان هستند!

است  امیدوار  می گوید  ذوب آهن  مدافع 
شرایط حضور تماشاگران شان در ورزشگاه فراهم 

شود.
لحظه  پیروزی  درباره  نورمحمدی  حامد 
بازی  گفت:  شهرخودرو  مقابل  ذوب آهن  آخری 
هم  اول  نیمه  در  و  دادیم  انجام  خوبی  خیلی 
ما  تیم  دوم  نیمه  در  برسیم؛  گل  به  توانستیم 
ناخواسته عقب کشید و گل مساوی هم دریافت 
کردیم و شرایط مان سخت شد، اما در طول 90 
دقیقه مستحق پیروزی بودیم و خدا را شکر که 
در اواخر مسابقه به گل رسیدیم و توانستیم سه 
هم  موقعیت  چند  واقعا  ولی  بگیریم  را  امتیاز 

داشتیم که نتوانستیم استفاده کنیم.
او در مورد اینکه ذوب آهن عادت به گرفتن 
سه امتیاز در دقایق پایانی دارد، ابراز کرد: غیر از 
این بازی در دیدار با آبادان هم همین گونه به گل 
رسیدیم. مهم نیست چه زمانی گل بزنیم و فقط 

کسب سه امتیاز اهمیت دارد.
مدافع میانی ذوب آهن در مورد قضاوت داور 
مسئله  داوری  کرد:  عنوان  شهرخودرو  با  دیدار 
سجاد  روی  صحنه  آن  جز  به  نداشت؛  خاصی 
دانایی که خودش اعتقاد دارد 100 درصد پنالتی 
بود، اما من آن صحنه را ندیدم و باید کارشناسان 
بازی  بنیادی فر راحت  نظر بدهند؛ در کل آقای 

را اداره کرد.
در  تیم  این  شرایط  مورد  در  نورمحمدی 
شخصیت  کم  کم  ذوب آهن  کرد:  عنوان  جدول 
فصل  دو  نتایج  به  توجه  با  ولی  می گیرد  خوبی 
اخیر کمی شرایط سخت این تیم است. از اینجا 
روی  تیم ها  و  می شود  هم  دشوارتر  کار  بعد  به 
امیدواریم  اما  می کنند،  باز  دیگری  حساب  ما 

ذوب آهن را به شرایط خوب گذشته برگردانیم.
ذوب آهن  باشگاه  اعتراض  خصوص  در  او 
ورزشگاه  در  استقلال  هواداران  حضور  بر  مبنی 
باشگاه ها  همه  برای  باید  موضوع  این  اینکه  و 
یکسان باشد، تاکید کرد: شرایط باید برای همه 
تیم ها برابر باشد. هواداران ما هم انسان هستند و 
با رعایت پروتکل های بهداشتی می توان تعدادی 
از هواداران که کارت واکسن دارند را در ورزشگاه 
ساماندهی کرد. در همه جای دنیا نیز همین طور 
است و به هر حال باید از یک جایی این مسئله 
پرشورتر  هواداران  با حضور  بازی ها  شروع شود. 
بازی  داریم  انگار  تماشاگر  بدون  ولی  می شود 
برای  شرایطی  باید  و  می دهیم  انجام  دوستانه 

حضور هواداران فراهم شود.
هفته  این  اینکه  بیان  با  ذوب آهن  مدافع 
به  توجه  با  گفت:  داریم،  فولاد  با  سختی  بازی 
تغییراتی داشتند  فنی  اینکه فولادی ها در کادر 
و آقای نکونام هم آمده و او هم شناخت خوبی 
ولی  می شود  ما سخت  برای  کار  دارد،  فولاد  از 
امیدوارم روز خوبی باشد و سه امتیاز را بگیریم تا 

بیشتر به جایگاه ما کمک کند.

 آیا مشکل مهدی طارمی 
حل شده است؟ 

مشکل  که  اند  کرده  بینی  پیش  بسیاری 
اردوی  در  او  و  است  شده  حل  طارمی  مهدی 
بعدی تیم ملی حاضر خواهد بود. اما سرپرست 
تیم ملی می گوید این بستگی به نظر سرمربی 

تیم ملی دارد. 
ایجاد  از سوتفاهم های  بعد  مهدی طارمی 
چنین  هم  و  ملی  تیم  سرمربی  تلفن  به  شده 
این  و  نداد  پاسخ  ملی  تیم  فنی  کادر  اعضای 
را  او  بگیرد  تصمیم  اسکوچیچ  که  شد  موجب 
برای بازی با لبنان و سوریه به اردوی تیم ملی 
دعوت نکند که در این مسیر فدراسیون فوتبال 

از سرمربی تیم ملی حمایت کرد. 
این  رفع  برای  اسکوچیچ  شدن  پیشقدم 
سوء تفاهم بدین معنی بود که سرمربی تیم ملی 
از دست بدهد  را  دوست نداشت مهدی طارمی 
و به تازگی هم در مصاحبه با یک سایت کروات 
مهدی طارمی را بهترین بازیکن پورتو لقب داد. 

مجتبی خورشیدی – سرپرست تیم ملی در 
برنامه سلام صبح بخیر و در واکنش به موضوع 
مهدی طارمی گفت: مهدی طارمی جدا از اینکه 
با اخلاقی  بازیکن  بازیکن خوبی بشمار می رود 
تفاهم  سوء  این  هستیم  تلاش  در  هست.  هم 
اردوی  در  او  حضور  مشکل  تا  کنیم  برطرف  را 
سوال  این  به  پاسخ  در  او  شود.   حل  ملی  تیم 
که آیا مهدی طارمی در اردوی بعدی تیم ملی 
حاضر خواهد شد یا نه گفت: این بستگی به نظر 
هم  فوتبال  فدراسیون  دارد.  ملی  تیم  سرمربی 
رعایت  اصول  دارد  دوست  و  است  محور  قانون 
شود و دراین خصوص تابع نظر سرمربی تیم ملی 
است. اما همه تلاش ها در حال انجام است که 

این سوء تفاهم برطرف شود. 
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